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P a n 
Ppłk Krzysztof BONDARYK 
S z e f 
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00-993 WARSZAWA 

Szanowny Panie Pułkowniku 

Uprzejmie dziękuję za przedstawienie mi raportu przygotowanego w podległej 

Panu Pułkownikowi Agencji, w sprawie związanej z bezpieczeństwem cyberprzestrzeni RP. 

Pragnę poinformować Pana Pułkownika, iż działania w tym zakresie podjąłem z 

własnej inicjatywy, bowiem zaniepokoiły mnie doniesienia i publikacje ukazujące się w tej 

materii w mediach publicznych. Niemniej problematyka powyższa pozostaje w moim 

stałym zainteresowaniu. Właśnie z tego powodu, a także zważywszy na treść 

zaprezentowanego mi raportu, uprzejmie proszę o dodatkowe poinformowanie mnie, czy w 

Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego podjęto, bądź też planuje się podjęcie prac, 

mających na celu przygotowanie rozwiązań legislacyjnych, w tej materii, które 

prowadziłyby do rozwiązania problemów sygnalizowanych także w raporcie. 

Nadto, uprzejmie zawiadamiam Pana Pułkownika, że w ramach podejmowanych 

ze swej strony przedsięwzięć związanych z cyberprzestępczością - między innymi dnia 12 

września 2008 r. występowałem do Ministerstwa Sprawiedliwości o przedstawienie 

informacji odnośnie stanu prac legislacyjnych związanych z ratyfikacją Konwencji Rady 

Europy z dnia 21 listopada 2001 r. o cyberprzestępczości. Z informacji udzielonych przez 

Ministra Sprawiedliwości wynika, ze nieodzowne jest dokonanie: 

• zmian zakresu art. 267 kk dot. kradzieży informacji (hackingu, 

którego ustawowym znamieniem jest uzyskanie informacji zawartej 
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w systemie komputerowym) Ustawę nowelizującą przyjął Sejm RP 

19.09. br i skierował do Senatu; 

• zmiany dot. brzmienia przepisów w zakresie pornografii dziecięcej, 

tj.art., 202 § 4 i 4 a k k . 

Powyższe obrazuje spektrum mojego zainteresowania problematyką 

cyberprzestępczości, nie tylko w wymiarze zagrożeń mających istotny wpływ na stan 

bezpieczeństwa Państwa. 

W związku z powyższym, wdzięczny będę za przedstawienie planowanych 

zamierzeń, bądź już podjętych działań w podległej Panu Pułkownikowi Agencji, w zakresie 

propozycji legislacyjnych dotyczących omawianej kwestii. 

Łączę wyrazy szacunku 

/-/ Janusz Kochanowski 


